

## Victoria Children's Group



#### Victoria Children's Group

Newsletter February 2018 Volume 3, Issue 6

# February Newsletter

Theme of the Month: Year of the Dog, Dental Hygiene & 100 days of School





February will be a short but activity packed month. We are going to continue our theme about dental hygiene, role play dentists and patients, and learn about the different foods that help our teeth grow strong. We will experiment to see what types of drinks are good or bad for teeth.

This year February also marks one of the most widely celebrated holidays in Chinese culture: Chinese New Year! Students will be learning about different traditions families share during the holiday and we will also be hosting our Annual Chinese New Year Performance to celebrate the coming of a new year.

Additionally, in celebration of President's day, we will go over some of the most important presidents in history. We will also be counting down to our 100<sup>th</sup> day of school and celebrate Valentine's Day too. Each class will be creating their own

special craft to show love and appreciation for family and friends, so keep an eye out for those lovely gifts!



This Month's Birthday Ms. P 2/27

### Reminders to Parents

PRE-K FOR ALL 2018-2019 Registration will begin on Monday, February 5, 2018. All students born in 2014 are eligible for this program. Please refer to our Pre-K Directory and letter for more details.

#### SITE CODE:

MAXX (230 Grand Street) MBJV (323 Grand Street)

- We will be having our Chinese New Year Performance and Party on Monday, February 12, 2018. There will be a signup sheet for party items.
- Family Engagement is a wonderful opportunity to share learning time with your children. Please sign up for a Valentine's Day or 100th day activity with your class.
- Scholastic Orders due 2/20

### Special Days

2/2: Groundhog's Day

2/12: Chinese New Year Performance & Party 11:30AM (All Families & Friends Welcome)

2/13: 100th Day of School

2/14: Valentine's Day

2/15 & 2/16: Chinese New Year Holiday (No School)

2/19: President's Day (No School)



#### 維多利亞幼兒園



# Victoria Children's Group

Newsletter February 2018 Volume 3, Issue 6

# 二月簡報

### 本月主題:

新年,牙齒健康和開學 100 日





二月將是個即短暫又有趣的一個月。我們將繼續學習關於牙齒健康,角色扮演牙醫或病人和認識有助牙齒健康的食物。孩子們會通過有趣的實驗認識飲料對我們牙齒影響。一個中國傳統並最被廣泛慶祝的節日也在今年的二月中國新年!孩子們會學習中國新年傳統習俗,例如裝飾和食物會學。本校也會舉行一年一度的中國新年表演和派對。除此以外,各班級也會通過學會。我對。除此以外,各班級也會通過學內,各班級也會通過學內,各班級也會通過學內,各班級也會通過學內,不可以表達了們。各班級會為各位家長準備不同的小禮物以表達孩子們的愛和感恩之心,敬請期待吧!



### 本月壽星

Ms. P 2/27

#### 溫馨提示

 2018-2019 年度學前班報名將於二零一八年 二月五日,星期五,開始。出生於 2014 年的 學生均可報名。詳情請參照學前班手冊。
 學校代碼:

MAXX (230 Grand Street)
MBJV (323 Grand Street)

- 本校中國新年表演和派對將在二零一八年二月 十二日,星期一,舉行。請家長們積極報名參 加並為您孩子所在班級準備派對所需品吧。
- 學校組織的親子活動是個很好的機會讓家長們 融入孩子的學習環境。請報名參加情人節或開 學 100 日慶祝活動吧。
- Scholastic 書籍訂閱單截止日期為 2/20

#### 特殊日子

2/2: 土撥鼠日

2/12: 中國新年表演和派對 上午十一點三十分 (歡迎各位家長朋友的出席)

2/13: 開學一百日

2/14: 情人節

**2/15 & 2/16: 中國新年**(學校休課一天)

2/19: 總統日 (學校休課一天)